
SKE – Slagelse Kommunes Fælleselevråd

c/o PUI, Willemoesvej 2c, Slagelse

Til Børne- og Ungeudvalget

Slagelse den 14. september 2021

Det fælles elevråd (SKE) har på sit møde den 10. september drøftet sagen fra Børne- og Ungeudvalget om 
Slagelse som en ”Elevvenlig Kommune”.

På den baggrund udtaler SKE:

 At medlemskabet af ”Elevvenlig Kommune” var en hjælp da SKE blev dannet i 2017.
 At der ikke vil være brug for den hjælp, som ”Elevvenlig Kommune” tilbyder på nuværende 

tidspunkt, da Slagelse Kommunes Fælleselevråd er veletableret og bliver understøttet på en god 
måde.

 At pengene til medlemskab af ”Elevvenlig Kommune” ville kunne styrke elevdemokratiet på en 
bedre måde ved at de tilfaldt SKE direkte. SKE har aftalt på næste møde at drøfte, hvordan 
elevdemokratiet kan styrkes yderligere i Slagelse. Her kunne de ca. 40.000 et medlemskab af 
”Elevvenlig Kommune” koster, komme i anvendelse.

Med venlig hilsen

Nanna Løfmark & Isabella Andersen
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